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BAŞLIK 

Havacılık Yönetimi Bölümü Danışma Kurulu Toplantısı 

 

GÜNDEM MADDELERİ 

1. Önceki toplantılardaki danışma kurulu tavsiyelerinin ve bölümümüzce alınan aksiyonların 

sunumu ve değerlendirilmesi. 

2. İME ve sonuçları hakkında bilgi verilmesi ve işletmeler ile yakınlaşmanın geliştirilmesi için 

tavsiyelerin değerlendirilmesi. 

3. İşletmelerin öğrencilerden beklentilerinin anlaşılması için araştırma imkanlarının 

değerlendirilmesi. 

4. Görüş ve Öneriler 

5.  

 

KAPSAM 

 

Bu toplantıda, önceki toplantılarda alınan tavsiyeler ve yapılan aksiyonların etkisi değerlendirildi. 

Ayrıca, İME'nin sonuçları ve işletmelerle olan etkileşimlerin artırılması için öneriler üzerinde duruldu. 

İşletmelerin öğrencilerden beklentileri hakkında daha fazla bilgi edinmek amacıyla araştırma olanakları 

da tartışıldı. 

 

Berrak Damla Yıldırım: 

 

İşletmelerle kurulan mevcut ilişkilerin güçlü olduğu belirtildi. İME uygulamasının sonuçları açısından, 

özellikle de istihdama katkısı açısından pratik ve vizyoner bir bakış açısı sağladığı ve bu bakış açısının 

pozitif sonuçlarının ileride daha iyi anlaşılacağına inanıldığı paylaşıldı. Sektör ile ilgili önemli bir 

sertifikasyon olan IATA sertifikasyonlarının da istihdam sağlanması açısından önemli olduğu aktarıldı. 

Bu sertifikaların öğrencilere kazandırılabilmesinin önemi üzerinde duruldu. Sunulmuş olan ders 

planının ve ders planı ile ilgili ders saati, kredi ve AKTS çalışmalarının uygun göründüğü ancak teknik 

açıdan kontrolünün ancak okul tarafından yapılabileceği üzerine vurgu yapıldı. Her türlü etkinliğe 

öğrenci katılımının önemli olduğu, bu sebeple öğrencilerin korunup kollanması ve organizasyonlar 

yapılmasının devamı konusunun altı çizildi. İletişim kanallarının daha etkin kullanılması konusunda 

planlar yapılması talep edildi. 

 

Gökçen Dervişoğlu: 

 

Çelebi Hava Servisi ile gerçekleştirilmiş protokolün sonuçlarından çok memnun olduklarını ve 

öğrencimizin verilmiş olan eğitim sonrasında İME uygulamasında talep edilen görevleri layığıyla yerine 

getirdiklerini raporlandı. Öğrencilerin alabilecekleri sertifikalar ile çok daha iyi pozisyonlara 

gelebileceklerinin altı çizildi. Uluslararası anlamda daha etkin öğrencilerin, dile daha hakim olan 

öğrencilerin sektör tarafından daha da fazla talep göreceğinden bahsedildi.  
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Sonuç ve Öneriler: 

 

Toplantıda elde edilen veriler doğrultusunda, belirlenen geliştirilmesi gereken yönler üzerinde 

çalışılacak ve güçlü yönlerin daha da güçlendirilmesi için stratejiler geliştirilmesi planlanmaktadır. 
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